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„Döntenek-e végre a mohácsi határkikötő beruházásának megkezdéséróZ?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János Gazdasági és Közlekedési
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Még 2001-ben a Polgári kormány idején döntés született arról, hogy Mohácson a schengeni
normák teljesítésére alkalmas határkikötő épül . A kormány vállalta a beruházás
finanszírozását, amelynek megkezdésére nemzeti forrást különített el A kormányváltást
követően a folyamat leállt, a megkezdési határidő csúszását azzal magyarázták, hogy EU
forrást szeretnének bevonni a fejlesztéshez . Azóta sem történt érdemi előrelépés . A beruházás
befejezésének határideje 2004 márciusáról előbb decemberre, majd 2005-re legutóbb 2006-ra
módosult .

Kérdezem ezért tisztelt miniszter úrtól :
•

	

Lesz-e egyáltalán határkikötő Mohácson?
•

	

Mikor kezdődhet meg a beruházás?
•

	

Milyen ütemezésben biztosítják a szükséges forrásokat?
•

	

Mikorra tervezik az üzembe helyezést?

Várom megtisztelő válaszát!
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